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Dato: Tirsdag 02.04.2019 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Ketil, Reidun, Joachim, Arild, Hilde, Jomar og Katinka 
Fraværende: Monica og Raymon 
Innkalt på siste møte 5/3 og sms 1/4 
 
Nye saker: 
 
29/19 Godkjenning av siste referat 3-2019 
Enstemmig godkjent 
 
30/19 Referat GF i forbund 10. mars 
Arild refererte. Helt grei GF. Ketil er nå ute av styret, og Aina (leder i Fosen Travregion) ble 
valgt inn i styret. 
Etter GF ble det et infomøte ang Nye Leangen. 
 
31/19 Referat formannsmøte i region 21. mars. Rutinekjøring. FGP auto/volte? 
Ketil refererte. 
 
Enighet om et samarbeid med rutinekjøringene. Vi involverer også Rissa. Rutinekjøringene 
rulleres på banene. De må ikke kollidere med kjøringene. 
Naturlig at vi starter med Skoglund, da vi har «best» bane på våren. 
Første rutinekjøring planlegges til 1. mai kl 1300. Åpen kiosk og ingen startavgift. 
 
Vedr auto- eller voltestart i Fosen Grand Prix har styret ingen ønsker rettet mot verken det 
ene eller det andre. Det ble diskutert litt rundt sikkerheten med autostart og ikke-lisensierte 
kusker. Ørland Travklubb lar dette bli opp til arrangør. 
 
32/19 Referat fra Hestens Dag gruppe 25. mars. 
Katinka refererte. Jorunn og Katinka stilte i møtet på vegne av Ørland 
Travklubb/Aktivitetsgruppa, Knut Botngård og Lars Oksvold for Fosen Travklubb og Arne 
Jakobsen for Jøssund Travklubb. Ingen fra Austrått Hestesportsklubb kunne komme.  
 
Møtet startet med gjennomgang av økonomien. Fosen Travklubb har ikke betalt inn 
overskudd fra 2014 og 2018 til felleskontoen. Dette ble gjort noen dager etter møtet. Fosen 
Travklubb satte kun inn overskudd fra DNT-tilskudd, og beholdt overskudd fra kjøkken, 
loddsalg ol. Enstemmig enighet om at Ørland Travklubb da gjør det samme, og fører tilbake 
sitt overskudd på kjøkken ol, og lar kun overskudd fra tilskudd stå.  
Nytt regnskap ble oversendt Aina i Fosen Travklubb for godkjenning, før pengene ble ført 
tilbake. 
Videre på agendaen var årets Hestens Dag, og å sette dato for arrangementet. 
Tidligere signaler i år, senest på formannsmøtet 21. mars, har vært at vi fortsetter 
samarbeidet. Men i møtet ønsket Fosen Travklubb å trekke seg ut av samarbeidet, og holde 
egen Hestens Dag ifm sin Ponnihelg. Det var flere årsaker til at de ønsket å trekke seg ut, 
men både Ørland og Jøssund argumenterte for et fortsatt samarbeid. 
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Fosen Travklubb tok opp denne saken på nytt i eget styremøte noen dager senere, der det 
ble stemt om samarbeid eller ikke. Flertallet ønsket samarbeid, og det er vi veldig glade for. 
 
Hestens Dag blir dermed 12. mai på Skoglund i samarbeid med Jøssund, Fosen og Austrått   
 
33/19 Referat fra møte turstier Ørland Kommune 12. mars 
Katinka refererte. 
Møtet 12. mars var med Bernt Jørgen Stranden fra Ørland Kommune, Jarle Krangsås 
prosjektleder for turveiene, Anna Lyngstad Folkehelsekoordinator, grunneiere på 
strekningen Revgårdene, Balsens, Hovsfjæra, Ranveig Sannan og Jane Bakken fra Austrått 
Hestesportsklubb, og Monica og Katinka fra Ørland Travklubb. 
 
Møtet åpnet med informasjon om neste trinn på turveiene. Der Opphaug knyttes sammen 
med Uthaug og Brekstad helt ut til Hovdetåa. Gang- og sykkelvei fra Brekstad til Uthaug var 
også med på kartet. 
 
Videre var det en evaluering av bruken av turveiene. Etter noen misforståelser ble oppklart, 
og at man må finne en god og praktisk løsning på vedlikehold, var alle enige det fungerer 
bra. 
 
Til slutt ønsket Bernt Jørgen en liten prat med travklubben. 
Han ønsker et nytt prosjekt med hestevei fra Rusaset over til Klakken. Hesteveiene skal 
bygges med midler fra evt. overskudd etter Nye Leangen står ferdig. Han ønsker at vi 
ferdigstiller en søknad med intensjonsavtaler med grunneiere. Slik at når, og hvis, det blir 
penger til gode etter ny travbane, er søknaden klar til å sendes inn med en gang. 
 
Anna Lyngstad – Folkehelsekoordinator og Fosen Travklubb er også med på prosjektet. 
 
Planen var at det skulle holdes et møte før påske. Dette er nå utsatt til etter påske. 
 
34/19 Utstilling 6. april. Pauseunderholdning, premier etc. Status 
Gilleberg har meldt tilbake til Arild at alt er ok fra Mattilsynet. 
Arild tar i mot dommerne. 
Ketil printer ut dommerkort og resultatliste. Samt kopierer dommerkortene på dagen. 
Reidun er speaker, og på kjøkken. 
Raymon og Jorunn åpner kjøkkenet på dagen. 
Hjelp på kjøkken av mormor Hilde. 
Hilde tar utdeling av nummerskilt og rabatt til de som skal ha det. 
Joachim tar ut rabatten. 
Arild er plassjef. 
Katinka henter leietau på Fannrem på torsdag. 
Arild har sølvskjeene og rosettene. 
 
Agility har Aktivitetsgruppa kontroll på. 
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35/19 Travkjøring 14. april 
Om det blir for få meldte ponnier til å kjøre løp, kan vi sette opp rutinekjøring isteden. 
 
Bernt Jørgen Stranden, Ørland Kommune, har sagt ja til utfordringen om å kjøre tandemløp. 
Han ønsker å utfordre Arve Width. 
 
36/19 Dugnad fredag? 
Dugnad på fredag kl 18. Arild kaller inn. 
Ting som må gjøre:  

- Gå over kjettinger/kroker 
- Gruse der det er behov 
- Gå over nr-skilt 
- Stifte program 
- Sette ut ringen 

 
 
 
Eventuelt: 
Ingen saker  
 
Neste styremøte blir tirsdag 9. april. 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 
 
 


